
 
Årsmötesprotokoll 

för Villaägarna i Karlstad & Villaägarna Södra Värmland 
Org. Nr; 873202-2564 
25-02-24, kl. 19.00-21.45 

Norra Kyrkogatan 4, Karlstad    

 

§ 1. Mötets öppnande Årsmötet öppnades av ordförande Kjell Landin som 
önskade alla deltagare välkomna. 

§ 2. Fastställande av närvarande & 
röstlängd 

Upprop hölls och röstlängden fastställdes till 15st för 
(VIK), första delen, och 18st följande §10 d (ViSV), enl. 
deltagarförteckning bilaga nr 1.  

§ 3. Val av mötesfunktionärer Till mötesordförande valdes Kjell Landin. 
Till mötessekreterare valdes Anki Hörnlund 
Till justerare valdes David Landmark. 

§ 4. Mötet stadgeenligt utlyst? Årsmötet förklarades behörigt utlyst. 

§ 5. Fastställande av dagordning Dagordningen fastställdes med tillägg av  
framförda frågor att tas upp under § 21, gällande 
släpvagnar och RF syn på fastighetsavgiften. 

§ 6. Verksamhetsberättelse & 
ekonomisk redogörelse för 2024 

Ordf. föredrog verksamhetsberättelsen, som 
godkändes i sin helhet. 
Den ekonomiska redovisningen föredrogs av kassören 
och godkändes. Se balans- & resultatrapport bil. 2-3. 

Härefter redogjorde ordförande om förbunds-
ledningen position, om att föreningsavgifter för 
existerande medlemmar i de nytillkomna områdena 
icke kommer VIK eller den föreslagna utökade 
föreningen till godo förrän efter kommande årsslut. 
Detta medför att ekonomin för innevarande 
verksamhetsår kan komma att bli restriktiv, då en 
utökad förening får förlita sig på VIK’s medel som 
redogjorts ovan. Dock kom en positiv indikering från 
en representant från Hammarös likvidationsstyrelse 
om att ett bidrag därifrån är högst troligt när den 
processen klar. 
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§ 7. Revisorernas utlåtande om 2024 
års räkenskaper 

Revisorn Claes-Göran Ekeberg framlade sin 
revisionsberättelse, tillsammans med sitt 
godkännande, varefter denna lades till handlingarna. 

§ 8. Beslut om ansvarsfrihet för 
styrelsen 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 
2024. 
I beslutet deltog inga styrelseledamöter. 

§ 9. Disposition om 2024 år resultat- Resultatet från fastställd balansräkning för 2024 
överförs till ny räkning.  
 

§ 10. Förslag från styrelsen; 
a) a( utöka föreningens 

verksamhetsområde 7ll a( också 
inkludera medlemmar och områdena 
inom Grums, Hammarö och Kils 
kommuner 

b) a(, om §10 a antaget, ändra 
föreningens nuvarande namn 7ll 
”Villaägarna Södra Värmland” 

c) a(, om §10 a & b antagna, modifierade 
föreningens normalstadgar daterade 
230302 7ll a( reflektera ovan åtgärder 
och beslut 

d) a(, om §10 c antaget, invitera 
närvarande representanter från ovan 
nämnda kommuner a( delta som 
ak7va och röstberäKga medlemmar i 
den resterande delen av årsmötet 

e) antagande av focus-frågor a( ingå 
verksamhetsplan för 2025 

f) framläggande av förslag för 
medlemsak7viteter under 2025 

a) Beslut; taget om ac utöka föreningens 
verksamhetsområde dll ac också inkludera Grums, 
Hammarö och Kils kommuner och dess 
medlemmar. 

b) Beslut; ac ändra föreningens nuvarande namn dll 
”Villaägarna Södra Värmland” 

c) Beslut; ac modifiera antagna normalstadgar 
daterade 230302 dll ac omfaca ovan åtgärder och 
beslut, häreger gällande för föreningen. 

d) Beslut; ac erbjuda närvarande personer från ovan 
nämnda kommuner ac delta som röstberähgade 
medlemmar i den resterande delen utav årsmötet. 

e) Beslut; ac föreningens vikdgaste focus under 2025 
blir ac nå ut dll medlemmar i det utökade 
verksamhetsområde. Söka och öppna upp 
kommunikadon och förståelsen av olika behov och 
möjligheter för/med medlemmar där genom 
öppenhet och medlems engagemang.  
Dessutom ska olika aspekter av trygghetsfrågor 
vara ec fokusområde; bygga på och med 
Grannsamverkan. Deca dllsammans med fortsac 
focus på rimliga Energikostnader för villaägare. 
Vidare ska försöken ac etablera ec goc renommé 
dllika reladon med de olika kommuners 
administradoner bearbetas genom olika inidadv 
såsom dialoger inom olika områden (sophantering, 
byggregler, belysning, snöröjning, halkbekämpning 
etc).  

f) Som ddigare nämnts så kommer den ekonomiska 
situadonen under året kanske påverka 
medlemsakdviteter I ac dessa bör vara 
kosteffekdva etc. Men då dessa är vikdga ska 
dllfälle tas och styrelsen öppen för ac greppa 
dllfällen och medlemmars förslag. 
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§ 11. Behandling av motion och förslag 
från medlemmar. 

Inga motioner eller förslag har inkommit. 

§ 12. Fastställande verksamhetsplan 
och budget för 2025 

Beslut att godkänna föreslagna verksamhetsplan och 
budget för 2025, men med nödvändiga tillägg enligt 
ovan förslag och beslut, att mejla ut den till 
deltagarna.  

§ 13. Beslut om föreningsavgiften; 
för nästkommande år 2026  

Föreningsavgiften för 2026 fastställdes till 57 kr. 

§ 14. Fastställande av arvoden och 
övrig ersättning till styrelsen 

Arvode & ersättning till styrelsen lämnades 
oförändrade från föregående år; 
Ordföranden erhåller 500 kr /mån.  
Kassör & sekreterare ersätts med 400 kr/mån. 
Övriga ord. ledamöter ersätts med 300kr /mån. 
Vidare utgår till vardera deltagande ledamot 100kr 
/sammanträde samt vid fysisk närvaro en 
reseersättning enligt Skatteverkets regler (2,50kr/km).  
Dessutom utgår 300kr vardera till ansvarig för 
medlemsregistret och till webbredaktör300kr /mån. 
Samt till revisor anslå 400kr per verksamhetsår och 
uppdrag. 

§ 15. Fastställa antalet ledamöter i 
styrelsen 

Till följd av utökningen av föreningens 
verksamhetsområde beslutades att styrelsen också 
utökas från fem till 7 ordinarie ledamöter, inkl. 
ordförande. 
Då målsättningen är att söka/uppta nya 
representanter från delar av verksamhetsområdet får 
styrelsen mandat att adjungera in fler till styrelsen 
under nuvarande verksamhetsår. 

§ 16. Val av ordförande i styrelsen  Kjell Landin omvald till ordförande, 1 år  
 

§ 17. Val av övriga ledamöter till 
föreningens styrelse. 

 
Till ordinarie styrelseledamöter valdes; 
David Landmark, nyval på 2 år 
Stig-Arne Persson, har 1 år kvar 
Kristina Lindberg, har 1 år kvar 
Lennart Bjuremo, har 1 år kvar 
Maria Westin- Nilsson, nyval på 2 år 
Anki Hörnlund, nyval på 2 år 
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§ 18. Val av revisor och 
revisorssuppleant   

Revisor; Claes Göran Ekeberg, omval 1 år.  
Suppleant; Carl- Gunnar Bengtsson, nyval 1 år. 

§ 19. Val av valberedning  Årsmötet ger styrelsen i uppdrag att agera som 
valberedning. 

§ 20. Information från styrelsen och 
diskussion i aktuella frågor  

Information och diskussion har förts under måltiden. 

§ 21. Övriga frågor (antagna under § 5) Som en fortsättning av diskussionen under 
focusämnen och då angående betydelsen och värdet 
av Släpkärror i alla delar av verksamhetsområdet, 
delgav ordföranden förslag om pågående planer att 
med kort varsel möjliggöra att nya kärror införskaffa 
för att kunna ställas ut i Hammarö och Grums 
Kommun. Ordförande sökte och fick mötets bifall att 
förverkliga föreslagen plan. 

En fråga om föreningens samt förbundets syn och 
ställningstagande angående utvecklingen av 
nuvarande på fastighetsavgift framlades. Då mötet 
och ej heller styrelsen besatt nödvändig insatthet i 
ämnet för ett uttömmande svar, åtog sig ordföranden 
att med frågeställaren verka för en full förståelse och 
därefter söka uttömmande svar från förbundet.  

§ 22. Årsmötets avslutning  Mötesordföranden tackade alla för ett aktivt och 
givande möte och förklarade årsmötet avslutat. 

 

 

Kjell Landin 
Mötesordförande   

 

 

David Landmark 
Justerare 

 

Anki Hörnlund 
Protokollförare 

 

Bilaga 1; Upprättad röstlängd 15st (VIK) och 18st (ViSV). 
Bilaga 2&3, Resultat- och Balansrapport 2024 (VIK) 

 


